
ZÁPIS ZE 4.  ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA
OBCE JETŘICHOVICE,
konaného dne 2.11.2022, od 17:00 hodin.
Před  samotným  zahájením  zasedání  zastupitelstva  starosta
obeznámil  všechny přítomné  s pořízením  video  nahrávky ze
zasedání.
Program:
1. Zahájení
2. Schválení jednacího řádu
3. Určení zastupitele pro pořizování ÚP- Obce Jetřichovice
4. Zvolení členů kontrolního a finančního výboru
5. Kulturní výbor – zvolení předsedy a členů
6. Návrh na poskytnutí odměn neuvolněným členům zastupitelstva
a peněžité plnění nečlenů zastupitelstva – členové výboru
7. Stanovení komise pro výběrové řízení
8. Prodej a pronájem obecních pozemků
9. Výstavba
10. Různé
11. Diskuze
12. Závěr
1. Zahájení
Zasedání Zastupitelstva obce (dále ZO) Jetřichovice se
konalo na Obecním úřadě v kulturní místnosti  a bylo
zahájeno  v 17  hodin,  ukončeno  bylo  v 19  hodin.
Jednání vedl starosta obce p. Marek Kny, který přivítal
členy  ZO.  Konstatoval,  že  zasedání  ZO  je
usnášeníschopné.
Přítomno: 7 členů zastupitelstva
Omluveni: 0
Občané: 27 osob
Hlasování: pro, proti, zdržel se
Starosta obce předložil návrh programu 4. zasedání ZO
tak, jak byl  vyvěšen na úřední desce a navrhl změnu
programu. Požádal o odsouhlasení rozpočtových změn.
Hlasování  4-3-0  proti  (Jelínek,  Tlamicha,  Pilát).
Následně  bylo  odsouhlasení  rozpočtových  změn
odloženo na ZO 21.12.2022. Hlasování 7-0-0
ZO schválilo změnu programu.  Hlasování 6-1(Pilát)-0
Starosta obce určil zapisovatele pro pořízení zápisu ze
4. zasedání ZO Anetu Pěchovou. Hlasování 7-0-0
Ověřovatelé zápisu byli schváleni Milan Dařina a Leoš
Jelínek. Hlasování 6-0-1 zdržel se (Jelínek)
2. Schválení jednacího řádu
Starosta obce žádá zastupitele  o schválení  jednacího
řádu.  Někteří  zastupitelé  navrhli  změnu  jednacího
řádu.
Pan Pilát navrhl změnu u čl. 4 bod 3 z 5ti dnů na 7. Hlasování 7-0-0
Pan Jelínek navrhl úpravu čl. 8 bodu 2 – informace o pořízení video
nahrávky. Hlasování 7-0-0
ZO rozhodlo o změně čl. 4 bod 3 jednacího řádu zasílání podkladů
ZO před schůzí ZO z 5ti na 7 dnů dle návrhu pana Piláta a zároveň
schválilo návrh pana Jelínka na úpravu čl. 8 bodu 2 – informace o
pořízení video nahrávky.
Schválení jednacího řádu po změnách. Hlasování 7-0-0

3. Určení zastupitele pro pořizování ÚP Obce Jetřichovice
Starosta  obce  navrhl  jako  zastupitele  pro  ÚP  sebe.  Pan  Jelínek
navrhl,  aby  k panu  starostovi  byl  ještě  pan  Pilát.  Pan  Pilát
z časových  důvodů  odmítl,  jako  náhradník  se  přihlásil  pan
Tlamicha.
ZO pověřilo zastupitele p. Kny pro pořizování územního plánu při
jednáních na úřadech a s příslušnou firmou. Hlasování 7-0-0
4. Zvolení členů kontrolního a finančního výboru
Členové kontrolního výboru - Vladimír Čejka, Ivana Vyškrabková,
Jiří Pilát, Ivan Vašíček. Hlasování 7-0-0
Členové finančního výboru – Leoš Jelínek,  Ing.  Václav Čečák,  Ing.
Kateřina Volavková, RNDr. Helena Palovská. Hlasování 7-0-0
ZO souhlasí se zvolením uvedených členů předsedou kontrolního a
finančního výboru. Hlasování 7-0-0
5. Zvolení předsedy a členů kulturního výboru
Předsedou  kulturního  výboru  byl  navržen  Leoš  Jelínek.  Členové

kulturního výboru – Jan Roubíček, Lenka Fiřtová,
Lucie Koutná, Hana Havlíčková. Hlasování 7-0-0
ZO  souhlasí  se  zvolením  uvedených  členů
předsedou kulturního výboru. Hlasování 7-0-0
6.  Návrh  na  poskytnutí  odměn  neuvolněným
členům  zastupitelstva  a  peněžité  plnění
nečlenů zastupitelstva – členové výboru
Neuvolněný zastupitel 1448,-
Člen výboru 2412,-
Předseda výboru 2894,-
Hlasování 7-0-0
Nečlenové 500,-
Hlasování 6-1(Kny)-0
Neuvolněný místostarosta 26051,-
Hlasování 7-0-0
Zastupitelstvo  obce  souhlasí  s výše  uvedenými
odměnami. Hlasování 7-0-0
7. Stanovení komise pro výběrové řízení
ZO  zvolilo  předsedou  komise  Milana  Dařinu,
členové jsou Ivan Vašíček a Jiří Pilát. Hlasování 7-
0-0
8. Prodej a pronájem obecních pozemků
-  ZO rozhodlo  o  záměru  pronájmu  p.p.č.586/3
v k.ú. Vysoká Lípa o výměře 200 m2. Hlasování 7-
0-0
- ZO rozhodlo o záměru pronájmu p.p.č. 405 v k.ú.
Vysoká Lípa o výměře 414 m2. Hlasování 7-0-0
-  ZO rozhodlo  o  záměru  pronájmu  st.  p.  č.  166
v k.ú. Vysoká Lípa o výměře 48 m2. Hlasování 7-0-
0

-  ZO rozhodlo o záměru pronájmu p.p.č.  27/6 v k.ú.  Rynartice o
výměře 323 m2. Hlasování     7-0-0
- ZO rozhodlo o záměru pronájmu p.p.č. 490/1 v k.ú. Jetřichovice u
Děčína o výměře 300 m2. Hlasování 7-0-0
- ZO rozhodlo o zveřejnění záměru odkupu části  p.č.  418/1 v k.ú.
Jetřichovice u Děčína. Hlasování 7-0-0
- ZO rozhodlo o zveřejnění záměru odkupu části ČOV bytovky p.č.
90/1 v k.ú. Jetřichovice u Děčína. Hlasování 7-0-0



-  ZO rozhodlo  o
zveřejnění  záměru
odkupu  p.p.č.  1085
v k.ú.  Všemily.
Hlasování 7-0-0
-  ZO rozhodlo  o
zveřejnění  záměru
odkupu části p.č. 432/1
v k.ú.  Vysoká  Lípa.
Hlasování 7-0-0
-  ZO rozhodlo  o
zveřejnění  záměru
odkupu  části  st.  p.  č.
121/2  v k.ú.  Vysoká
Lípa. Hlasování 7-0-0
-  ZO schválilo  záměr
pronájmu  p.p.č.
1031/1 v k.ú. Všemily o
výměře  125  m2  za
částku  4,-  Kč/m2/rok
na  dobu  4  let
manželům

Dohnálkovým. Hlasování 7-0-0
- ZO rozhodlo o odkupu p.p.č. 11/3, p.p.č. 11/5 a p.p.č. 93/3  v k.ú.
Rynartice za částku 3,- Kč. Hlasování 4-3 (Tlamicha, Jelínek, Pilát)-
0
9. Výstavba
-  ZO rozhodlo  o  prodloužení  termínu  dokončení  stavby  pro  fi
DOKOM  FINAL  s.r.o.  do  31.12.2022  a  dodatečného  schválení
dodatku č. 1 SoD. Hlasování 7-0-0
-  ZO rozhodlo  o  prodloužení  termínu  SoD  na  realizaci  obnovy
komunikací pro fi BARDZÁK s.r.o. do 31.12.2022. Hlasování 7-0-0
- ZO rozhodlo o zřízení věcného břemene na pozemky p.č. 773/8 a
1063 v k.ú.  Všemily ve vlastnictví  obce pro majitele č.e.  37, p.p.č.
741/2 v k.ú. Všemily za obvyklých podmínek uvedení do původního
stavu a částku 1000,- Kč. Hlasování 7-0-0
-  ZO vydalo souhlasné stanovisko pro stavbu DC_Rynartice,  p.p.č.
349/1 v k.ú. Rynartice, přípojka kNN pod značkou IP-12-4014356
pro fi GEZ spol. s.r.o. Hlasování 7-0-0
- ZO rozhodlo o zřízení věcného břemene pro stavbu DC_Rynartice,
p.p.č.  373/9  v k.ú.  Rynartice,  přípojka  kNN  pod  značkou  IP-12-
4014066  pro  fi  Elektromontáže  Rouček  s.r.o.   za  obvyklých
podmínek  uvedení  do  původního  stavu  a  částku  1000,-  Kč.
Hlasování 7-0-0
- ZO vydalo souhlasné stanovisko pro stavbu st. 112/1, st. 112/2, st.
112/3,  518/2,  518/6,  529/7,  530/1,  532,  533,  1100  v k.ú.
Jetřichovice u Děčína pro fi AU plan s.r.o. za podmínek Správy NP ČŠ
pod spisovou značkou SNPCS 05981/2022. Hlasování 7-0-0
10. Různé
-  ZO dodatečně  schválilo  výběrové řízení  na  kácení  kůrovcového
dřeva v blízkosti obcí – vybrán z oslovených firem byl pan Zachula.
Hlasování 7-0-0
- ZO schválilo uvolnění 200.000,- Kč na výsev žaludů. Hlasování 7-0-
0
- ZO rozhodlo o odložení žádosti JOMI DC plus s.r.o. o prodloužení
nájmu  pozemků p.p.č.  413/1,  p.p.č.  413/2,  p.p.č.  398,  p.p.č.  395,
p.p.č.  169,  p.p.č.  388,  s tím,  že  žádost  nejdříve  projedná finanční
výbor. Hlasování 7-0-0
- ZO rozhodlo o odložení žádosti na prodloužení nájemní smlouvy a
dočasné  snížení  úhrady  nájemného  od  MSQ  OUTDOOR  s.r.o.  –
restaurace Praha, s tím, že žádost nejdříve projedná finanční výbor.
Hlasování 7-0-0

-  ZO schvaluje  podání  žádosti  o  poskytnutí  podpory  projektu
„Jetřichovice  –  Obnova  infrastruktury  pro  životní  prostředí“  do
výzvy  „Obnova  infrastruktury  pro  životní  prostředí“  v rámci
mimořádného  dotačního  opatření  k řešení  následků  požáru
v Národním parku České Švýcarsko. Hlasování 7-0-0
10. Diskuze
- pan Pilát zve na schůzku 4.11.2022 do restaurace Praha ohledně
úspory  energií,  pan  Jelínek  navrhl,  že  by  mohla  v tomto  směru
pomoci obec
-  pan  Michal  Slivka  –  proč  nebylo  nabídnuto  uhrazení  nákladů
všem lidem, pan Kny odpověděl, že spousta lidí vařila a nás oslovily
tři restaurace
- paní Žohová a paní Kolářová se rozčílila, protože se u nich také
vařilo,  pomáhali  všichni  a  nechápou,  proč  by  tedy  nějakou
kompenzaci nemohli dostat všichni, pan Tlamicha navrhl, aby si ti,
co pomáhali, poslali dodatečně žádost o proplacení
- paní Stašáková – stěžuje si na kvalitu vody, je cítit chlórem a mělo
by  se  to  nějak  řešit.  Dále  ji  zajímá,  jak  je  to  s řezáním  dřeva
v sobotu, že již po několikáté vyslechli stížnosti od turistů. Pan Kny
jí sdělil, že řezat v sobotu může mimo noční klid
- paní Stašáková – kdy začne jezdit autobus na VL, slyšela, že by to
mělo  být  od 7.11.2022,  pan Kny  sdělil,  že  jezdit  by  měl  opět  od
10.11.2022,  dále  sdělil,  že  přišel  návrh  na  přestupování  u
autobusových spojů, čeká na rekci a bude se případně řešit dále
- paní Stašáková – upozornila na špatný stav cesty ke hřbitovu a
žádá o opravu
- pan Kny sdělil, že vrty na vodu ve Vysoké Lípě budou zkapacitněné
kvůli špatnému tlaku
- pan Štrunc – v Rynarticích nesvítí světla od Záměčku až k němu
- pan Tlamicha upozornil na díru před lesní správou, pan Kny sdělil,
že to je černá stavba Sechezy a bude to muset nejspíš zavézt obec
-  paní  Hergetová  se  dotazuje,  kdy  je  předpokládané  datum
dokončení plochy na kontejnery, pan Kny sděluje, že koncem roku.
Dále se dotazuje ohledně asfaltování, zda by bylo možné udělat i
obecní parkoviště před sámoškou, pan Kny sdělil, že se s tím počítá,
aby asfalt navazoval
- pan Zámostný se dotazuje, zda se počítá s vyasfaltováním cesty
kolem Švýcaráku, pan Kny sděluje, že počítá a bude se dělat nejspíš
v roce 2024
-  paní  Kolářová sděluje,  že  by  bylo  fajn,  aby  se  odpadky  házely
nejdříve do jedné a
poté  do  druhé
popelnice,  jelikož
tu  poloprázdnou
pak  popeláři
nevyváží
-  pan Jelínek –  na
ustavující  schůzi
jsem  něco  začal  a
rád  bych  to  tedy
dokončil,  p.
Janoušek  mě
okřikl.  Vždy  když
jsem  mu  poslal
něco do novin, tak
se mu to  nehodilo
do  konceptu,
potom  mě  zarazil
článek  od  tebe
Marku  proti  panu
Tlamichovi
ohledně  počtu



hlasů, před lety jsi měl sám 44 hlasů a napadáš jiné. Pan Kny sdělil,
že se zeptá pana Janouška, o kterých článcích usoudil, že se nehodí
- pan Žoha se dotazuje, zda se tedy jejich žádost bude projednávat,
pan Plzák sděluje, že se na ní zaměří na schůzi finančního výboru 
Zápis byl vyhotoven dne: 2.11.2022
Zapisovatel: Aneta Pěchová
Ověřovatelé:           Milan Dařina  Leoš Jelínek
Starosta:               Marek Kny

AUTOBUSOVÁ  DOPRAVA  V  ZIMĚ
Vážení,
z pověření vedoucího oddělení dopravní obslužnosti Ing. Jakuba 
Jeřábka Vás informuji o změnách v autobusové dopravě v oblasti 
Českého Švýcarska pro zimní sezónu. Veškeré změny nastanou od 
soboty 12. listopadu 2022. Změny se týkají především linky 434 
Děčín-Hřensko-Jetřichovice-Chřibská-Krásná Lípa, v souvislosti 
s úpravou této linky dochází k drobným změnám také na dalších 
linkách.
434 – na zimní sezónu jsou připraveny tři páry spojů v celé trase 
Děčín-Krásná Lípa v časech zhruba 8, 12 a 15 (tj. v cca 9, 13 a 16 
v obou směrech u Mezní Louky)
438 – aby nedocházelo k souběhům s nově vytvořenými spoji linky 
434, jsou na lince upraveny časové polohy
436 – odpolední spoj z Děčína v 14:40 je veden pouze do Jetřichovic, 
následně jede do Vysoké Lípy spoj linky 434 směr Děčín (adekvátně 
tomu je zkrácen také vratný
spoj)
404 – spoj v 11:32
z Rumburku je veden pouze
do Krásné Lípy, odkud do
Doubice navazuje spoj linky
434 v 12:01, obdobně
původní spoj v 14:48
z Krásné Lípy do Doubice je
nahrazen spojem linky 434
v 15:01 (vratné spoje
z Doubice zpět do Krásné Lípy rovněž nejedou)
Nové spoje linky 434 tedy zajistí jednak požadované a dlouho 
diskutované spojení skrz Národní park po celý rok, stejně tak umožní 
celoroční spojení Kyjova a Doubice s Krásnou Lípou, do určité míry 
některé spoje převezmou i funkci stávajících linek, jak je popsáno 
výše. Ve Chřibské vzniká přestupní uzel mezi linkami 434, 402 Děčín-
Varnsdorf a 401 Chřibská-Rumburk-Ebersbach (od prosince 2022 

linka 409 Chřibská-
Rumburk-Mikulášovice-
Dolní Poustevna).
Přiložené jízdní řády 
jsou sice s platností do 
10. prosince 2022 
(oficiální konec 
platnosti jízdních řádů),
ovšem se stejným 
konceptem počítáme i 
po celé zimní období 
zimy 2023 (tj. do 31. 
března 2023). Pro 
přehlednost posílám 
jízdní řád linky 434 jen 
pro zimní sezónu, tj. 
bez všech dalších spojů 
a tedy bez omezujících 
značek. Plánujeme, že 
v podobném duchu 
budou jízdní řády také 
vyvěšeny na 
zastávkách. O dalších 
krocích pro jarní sezónu

v pracovní dnech Vás budeme informovat následně (dnes linka 434 
v pracovních dnech jede pouze v měsících červen-září).
S pozdravem
Ing. Jan Otčenášek
Odbor dopravy a silničního hospodářství

PODĚKOVÁNÍ
Jako  každý  rok  chci  poděkovat  všem  spolupracovníkům,  kteří  se
účastní tvorby a distribuce České silnice. 
Články  dodávají  hlavně  pracovníci  OÚ  –  starosta   M.  Kny,
místostarosta M. Dařina, účetní p. Kafuňková a nově i asistentka A.
Pěchová.  Ke zpestření  témat  přispěli  i  p.  Radošová  (knihovna),  J.
Havlíček (finanční úřad), p. Vyškrabková (Spolek přátel Jetřichovic)
a pracovníci NP ČŠ. 
Aby se noviny dostaly ke čtenářům i v okrajových obcích, kde není
obchod ani pošta, se starají manželé Peškovi ve Všemilech, manželé
Krčilovi v Rynarticích, paní Kolářová a pan Plzák ve Vysoké Lípě.
V Jetřichovicích je to pan Fišer u K1, pan Kafuněk na poště a paní
Kafuňková na OÚ a v obchodě pan Nguyen Hai Dao se svojí paní. 
A na závěr – děkuji panu Kafuňkovi, který mně nainstaloval chybějící
program  do  počítače,  můžu  opět  upravovat  fotky  do  novin.  

Všem díky!  Václav Janoušek

PŘÁNÍ
Blíží se konec roku, a tak bych vám všem popřál do nového roku 2023
hodně zdraví a štěstí. Zároveň vám přeji krásné a poklidné prožití 
svátků vánočních.
Marek Kny
 

VÁNOČNÍ PRÉMIE
Minulý rok jsme poprvé vypláceli našim trvale žijícím spoluobčanům 
po vzoru Hřenska tzv. Vánoční prémii v hodnotě 1000Kč jako 
poukázku do Kauflandu před vánocemi. Stejně jako ve Hřensku je 
tato prémie podána jako podíl na výnosu ze zisku z placeného 
parkovného návštěvníky našich obcí, nikoliv, že by si vedení obce 
někoho kupovalo. Není povinnost si poukázku vyzvednout, je to na 
každém z vás. Jelikož je schůze ZO 21.12.2022 a k vyplacení vánoční 
prémie se kladně připojili čtyři zastupitelé (předběžně), tak v případě 
jejího schválení (peníze jsou naplánované v rozpočtu) se budou 
vydávat hned 22.-23.12.2022. Pro urychlení výdeje karet si přineste s
s sebou občanský průkaz. Podmínkou pro získání prémie je 
bezdlužnost vůči OÚ. Krásné vánoce
Marek Kny
 

REKONSTRUKCE VODOVODU JETŘICHOVICE
Jak sami již víte, rekonstrukce vodovodu v Jetřichovicích je u konce. 
Práce začaly v březnu a skončily na začátku listopadu 2022. Tuto 
stavbu provázely samé problémy, ale to ostatně již víte. Osobně jsem 
moc rád, že to skončilo. Nyní je v plánu na příští rok vybudovat 
chodník (pokud se zastupitelé domluví) a SÚS nám přislíbila a mají to 
již ve svém rozpočtu, zcela nový povrch už z Rynartic (odbočka 
k Zámečku) až do Jetřichovic k bývalé prodejně skla. Akce proběhne 

DATOVÉ  SCHRÁNKY
Vážení spoluobčané,
od  1.1.2023  na  základě  změny  zákona  automaticky  získají
datovou  schránku všichni živnostníci a nepodnikající právnické
osoby. 
Prosíme, pokud patříte do jedné ze jmenovaných skupin a dosud
datovou  schránku  nemáte,  věnujte  této  zprávě  pozornost.
Přístupové údaje obdržíte doporučeným dopisem během měsíce
ledna,  února  nebo  března  2023.  Datovou  schránku  si  také
můžete založit sami již nyní. 
Více  informací  naleznete  na  webových  stránkách
www.chcidatovku.cz
Více také na webových stránkách obce.

MOBILNÍ PEDIKÚRA 

JANA

Jana Hanušová

Srbská Kamenice

770 162 700

http://www.chcidatovku.cz/


dle současné dohody buď brzo z jara či na podzim. Předpokládaná 
doba provádění prací je cca 10 dní. Marek Kny

ZÁPACH Z VODOVODU NA VYSOKÉ LÍPĚ
Před nějakým časem si stěžovali občané z dolní části Vysoké Lípy na 
zápach z vodovodu. Zjišťovali jsme u správce sítě SČVaK a zjistili jsme 
následující. Od křižovatky u p. Kolářové směrem dolů je veden 
vodovod ještě v ocelové trubce, která může při reakci s chlorem 
vytvářet zápach. Chlor se do vody musí přidávat. Podali jsme tedy 
okamžitě žádost o výměnu tohoto potrubí, a to hned ze dvou 
důvodů: 1. výměna za plastové potrubí, 2. v trase vodovodu je 
naplánovaný chodník, který by se měl stavět v roce 2024. Do té doby 

by mělo být potrubí vyměněné.
Marek Kny

PODĚKOVÁNÍ
Na konci roku je dobré si udělat takový sumář, rád bych touto cestou 
poděkoval lidem, kteří pomáhali nezjištně
našemu úřadu. Poděkování patří Františce
Balážové za úklid jetřichovického hřbitova,
manželům Balážovým za pomoc při úklidových
pracech v obci, manželům Valentovým ze Všemil,
Zdeňkovi Novákovi za spolehlivost, manželům
Volavkovým a Pěchovým  z Vysoké Lípy (vánoční
stromek) a dalším. Dále bych touto cestou
poděkoval Josefu Křivohlavému (bus), p. Dudovi
a p. Mocíkovi (SČVaK), p. Kociánovi (SÚS), ing.
Václavovi Janouškovi (Česká silnice), p. Horákovi
(stavební dozor obce), ing. Havlovi (dotace SFŽP,

MMR, MZ), ing. Ouzký (doprava).  Děkuji vám všem, děkuji všem 
ostatním, kteří nám dali svou důvěru.
Marek Kny

 ZÁKON O ODPADECH
Od 1.1.2023 nabývá v platnost zákon o odpadech. Zákon je mířený 
hlavně na tříděný odpad, a tak každá obec má povinnost vytřídit 
minimálně 55% tříděného odpadu. Pokud se tak nestane, tak nám 
zdraží směsný odpad. Nevíme zatím, jak to bude v praxi, ale již nyní 
platíme z obecní pokladny cca 750 tis.Kč, po odečtení vratky z Eko-
komu to dělá cca 550 tis.Kč. To jsou peníze, které v podstatě 
vyhazujeme z okna. Pokud budeme třídit úplně všichni a všechno, co 
nám ukládá zákon, tak o to méně budeme platit. Třiďme odpad, má 
to smysl. Marek Kny

OBNOVA LESA
V pátek 28.10.2022 jsme započali s výsevem žaludů na holinách po 
těžbách kůrovcových souší. Na výzvu se sešli brigádníci ze všech 
našich obcí a oseli společně téměř čtvrt hektaru plochy u Vysoké Lípy
a kousek nového lesa vyroste i u Všemil.
Zbývající osivo bylo zaseto soukromými firmami. Celkové 

vynaložené náklady jsou 20 tis za uznané osivo s certifikátem o 
původu a 260 tis za výsev.
Práce byla provedena vzorně a hlavně se podařilo dát žaludy do země
před příchodem mrazů.
Již teď máme pod zemí základ nového lesa. Výhodou výsevu je 
především eliminace zbytečných manipulací s malými stromky, jako 
například vyzvedávání, převoz, skladování, atd. Nezbývá, než doufat,
že nebude příliš suchý rok, a že naše vyseté duby, spolu s ostatními 
semenáčky, dají základ novému, zdravému a hlavně odolnému lesu.
Rád bych poděkoval všem brigadnikům za jejich čas a pomoc. My už
tento les neuvidíme, ale můžeme odejít s vědomím, že po nás něco 
zůstane.   MD

ENERGIE
V pátek 4. listopadu se v sále restaurace Praha uskutečnila přednáška
o způsobech úspory energie.  Organizátoři  – pánové L.  Jelínek a J.
Pilát  –  na  ni  pozvali  zástupce  řady  firem,  kteří  přítomným
vysvětlovali  výhody metod,  kterými  šetří  nebo  i  získávají  energii.
Kromě  J.  Piláta,  který  majitele  nemovitostí  upozornil  na  ošidnost
zastaralých  elektrických  sítí  a  předimenzovaných  elektroměrů,
vystoupili  např.  p.  Ležák,  zástupce f.  ICYZOL (kanadská  stříkaná
pěna),  p.  Švancara  z Arnoltic  (tepelná  čerpadla),  D.  Vacek  za  f.
Schlieger  (fotovoltaika  a  využití  získané  elektřiny)  a  p.  Charvát

(topení  pomocí  infrazářičů  –  i  vysušování
starých  staveb)  a  zástupce  f.  Finlucro,  který
vysvětloval,  jak  je  možné  využít  dotací  při
realizaci přednesených technologií. 
Přimlouval  bych  se  za  pokračování  v  této
činnosti. Oba pánové by mohli vystupovat jako
zprostředkovatelé  kontaktů  se  zástupci
zúčastněných  firem.  Mohli  bychom  navštívit
některé  z objektů  v okolí  a  na  konkrétních
příkladech  ukazovat  přednosti  (ale  i  úskalí)
jednotlivých  postupů.  Pokračování  přednášek a
realizace  úsporných  opatření  by  pomohla  řadě
našich občanů v úspoře peněz na vytápění  (ale
investice  jistě  budou  „něco“  stát)  a  ostatní
posluchači by se dozvěděli zase něco nového, co
by mohli využít  třeba v budoucnu.  (pozn. - jak
jsem se dověděl, oba zastupitelé v této potřebné
činnosti budou pokračovat)

ROZSVÍCENÍ VÁNOČNÍHO STROMU
V sobotu 26.11 se v Jetřichovicích rozsvěcel vánoční strom, náš starý
známý z minulých let. Pro nedostatek místa se nelze více rozepsat a
doplnit fotkami. Určitě budu mít příležitost se k této akci vrátit. V
sobotu 3.12 se sejdeme ve V. Lípě.

PRODEJ PALIVA
Objednávky palivového dřeva přijímá OLH Milan Dařina do 
konce roku.
Pošlete SMS na 603547641 ve tvaru - jméno, adresa, 
telefon, množství.
Palivo je za cenu 300,- Kč/m3. (+doprava).
Minimální množství s dopravou je 6,5 m3.       MD 

Vydává OÚ Jetřichovice. MK ČR E 12237♦ Toto číslo vychází 1. prosince 2022 ♦ Do tisku připravovali redaktor ing. V. Janoušek a dopisovatelé. Dopisy,
připomínky, náměty, články: vaclav.janousek2@seznam.cz , výtvarný redaktor M. Bonaventurová ♦ ČESKÁ SILNICE Jetřichovice, PSČ 407 16 ♦ Tel.: 412
555 046 ♦ E-mail: urad@jetrichovicko.cz  ♦  www.obec-jetrichovice.cz  ♦  Tisk : XEROCO Děčín, Sofijská 2/3, OC Pivovar, Děčín  

13. a 27.  prosince 2022

Odkládejte  pytle  s  tříděným  odpadem  na  obcí  určená
místa  večer  před  svozovým  dnem!  Na  OÚ  si  můžete
vyzvednout pytle na PET a na nápojové kartony.

SVOZ tříděného plastu (a pytle) v roce 2022

svozový den - úterý

POZVÁNKA
Zveme vás na schůzi zastupitelstva obce Jetřichovice na 
21.12.2022 v 17h do bývalé mateřské školky ve Všemilech

SBĚRNÉ  STANOVIŠTĚ  ZA  OÚ
bude v prosinci  otevřeno 17.12.2022

od 9 do 11 hodin


	ZÁPIS ZE 4. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE JETŘICHOVICE,
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